
 15

ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  7 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 4/2012 
Caràcter: ordinària 
Data: 19 de març de 2012 
Horari: 19.35 h a 20.40 h 
Lloc: sala de reunions del Centre Cívic de Torre-romeu 
 
 
Assistents 
 
Ramon Burgués Salse, president 
Micaela Sánchez Martínez, vocal del PSC 
José Medina Partido, vocal del PSC 
Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu 
Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran 
Ángela García Camacho, vocal de les entitats de gent gran 
Antonia Verdugo Ruiz, vocal de les entitats culturals 
Houcine Karzazi El Hach, vocal de les entitats culturals 
Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils  
Ahmed El Ghailny Gailn, vocal del grup altres entitats 
Bahoreh Kebbeh Sansireh, vocal del grup altres entitats 
Josefa Garcia Salvador, vocal de les entitats de comerciants 
Rafael Gonzalez Diaz, secretari delegat substitut 
 
Altres assistents: 
 
Marta Barrera Pujol, responsable del Programa de Voluntariat de l’Ajuntament de Sabadell 
Eva Vives Abella, tècnica de territori del Districte 
Públic assistent  
 
 
Absents 
 
Maria Aguilar Moreno, vocal del PSC 
Jordi Nogués Carbonell, vocal dels centres d’atenció primària 
 
Excusen l’absència: 
 
Ricard Estrada Moreno, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Joaquín Morales Elena, vocal del PSC 
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Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Presentació del Programa de Voluntariat – Sabadell Suma.  
3. Procés per a la millora, agilització i simplificació administrativa a l’Ajuntament  de 

Sabadell. 
4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Igualtat Dona-

Home, Educació i Consell de Ciutat. 
5. Comunicacions. 
6. Torn obert de paraules. 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, el president declara oberta la sessió. 
 
 
 
Desenvolupament de la sessió 

 
 

1. Aprovació de les actes anteriors 
 

L’acta de la sessió anterior no s’aprova perquè molts vocals manifesten que no l’han 
rebut. 

 
 
2. Presentació del Programa de Voluntariat – Sabadell Suma 
 

Els objectius de Sabadell Suma són: 
 

• Fomentar el voluntariat a la ciutat de Sabadell.  
 

• Informar, assessorar i orientar a la ciutadania i a les entitats en el fet voluntari. 
 

• Coordinar i sumar esforços entre les entitats i l'Ajuntament de Sabadell en la 
promoció del voluntariat 
 

• Donar visibilitat i reconeixement social a l'acció voluntària feta per les entitats 
com a expressió de ciutadania activa 
 

• Reforçar i potenciar la feina feta des de les entitats i el seu voluntariat.   
 

• Aportar instruments i recursos formatius per millorar els coneixements i aptituds 
dels voluntaris i les entitats i ampliar el nombre de voluntaris i obrir nous perfils 

 
Les accions que duen a terme pel que fa al Punt del Voluntariat són:  el servei 
d’assessorament,  el suport i atenció a la ciutadania i a les entitats. 
 
Les crides o necessitats concretes es pengen al web de l’Ajuntament de Sabadell. 
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Les actuacions dutes a terme  des del programa de voluntariat durant l’any 2011 han 
estat les següents: 
 
S’han entrevistat 105 persones. El 80 % estan fent voluntariat en alguna entitat de la 
ciutat. 
  
S’ha assessorat tres entitats interessades a crear el seu propi programa de voluntariat i 
s’han fet assessoraments puntuals a diverses entitats de la ciutat sobre conceptes de 
voluntariat i el seu desenvolupament. 
  
S'han penjat a la web 22 crides de voluntariat que ens han fet arribar les entitats de la 
ciutat  i s'han desenvolupat  2 cursos de formació d'Introducció al Voluntariat.   
 
S'han dut a terme 20 xerrades sobre voluntariat a diferents centres educatius de la 
ciutat. S’ha informat a través de la pàgina web dels actes que organitzen les entitats, 
convocatòries de subvencions, cursos de formació i altres esdeveniments que són 
d'interès per les entitats.  
I  s'ha participat en el segon congrés Europeu del Voluntariat. 
 
S’obre el torn de paraules: 
 
La Sra. Ángela García Camacho, vocal de les entitats de gent gran, pregunta si tothom 
pot fer de voluntari. La Sra. Marta Barrera diu que des dels 16 anys fins a l’edat que 
vulguis pots. En cas de ser menor necessites el permís patern. 
 
El Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils, exposa que busquen gent per a la 
seva entitat. Pregunta quins són els passos a seguir. La Sra. Barrera li comenta que 
primer de tot necessiten presentar un projecte. I mitjançant Sabadell Suma els ajudaran 
a la crida del voluntariat per la seva entitat. 
 
El Sr. Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu, pregunta com està el tema del “secretariado 
gitano”. El Sr. Rafael González li comenta que properament es firmarà el conveni amb 
l’entitat. 
 
També pregunta si quan contractes gent per realitzar qualsevol activitat amb 
l’associació de veïns de Torre-romeu cal tenir algun tipus d’assegurança. La Sra. Marta 
Barrera li comenta que qui hauria de tenir l’assegurança és qui realitza l’activitat. No 
obstant això, si els que vénen a fer l’activitat són voluntaris, en aquest cas sí que l’entitat 
hauria de tenir contractada una assegurança de responsabilitat civil i aquesta 
assegurança haurà de respondre del voluntariat.  
 
El regidor del Districte 7, el Sr. Ramon Burgués dóna les gràcies a la Marta Barrera per 
la seva intervenció. 

 
 
3. Procés per a la millora, agilització i simplificació administrativa a l’Ajuntament  de 

Sabadell 
 

Pren la paraula el Sr. Rafael González, cap de Participació i Relacions Ciutadanes. 
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Exposa que l’Ajuntament de Sabadell ha aprovat una moció al darrer Ple.  Es tracta de 
crear un procés per a la millora, agilització i simplificació administrativa a l’Ajuntament  
de Sabadell. 
 
Es farà la consulta a tots els òrgans de participació de la ciutat sobre els diferents  
tràmits que hagin realitzat amb l’administració (Ajuntament de Sabadell) i quins 
d’aquests pensa que s’haurien de millorar, si fos el cas. La consulta els òrgans de 
participació es farà per mitjà del correu electrònic. Concretament, es presentarà una 
llista de tràmits que fa l’Ajuntament de Sabadell i per a cadascun podran opinar i 
expressar què en pensen. 
 
A partir de la informació recollida una comissió tècnica en farà una valoració.  Durant el 
mes d’abril es tornarà a enviar via correu electrònic els resultats d’aquest estudi.  
L’objectiu de l’Ajuntament de Sabadell és poder millorar els canals i agilitzar tots aquells 
processos que han de realitzar els òrgans de participació. 
 
No obstant això,  cal destacar que hi ha tràmits que tot i ser extensos i densos no poden 
ser modificats per la complexitat de la llei que els regula (exemple: les subvencions). 
 
Per últim, el regidor exposa que l’objectiu final de l’Ajuntament de Sabadell és 
aconseguir que els tràmits siguin el més àgils i fàcils possibles, i que aquests no siguin 
un obstacle pels ciutadans. Millorant tots aquells tràmits que siguin susceptibles de 
poder-se fer. 
 
El Sr. Ramon Burgués agraeix la intervenció del Sr. Rafael González. 
 
 

4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Igualtat Dona-
Home, Educació i Consell de Ciutat 

 
Ens comuniquen els vocals representants en els consells sectorials que no s’ha celebrat 
cap reunió. 

 
 
5. Comunicacions  
 

En relació al barri de Torre-romeu 
 

Respecte a la sol·licitud d’obrir més punts de venda de la TUS al barri de Torre-romeu, 
us informem que en aquests moments la TUS no vol obrir més punts. Per tant, ara per 
ara si és vol  adquirir la targeta de la TUS al barri de Torre-romeu només pot fer-se a la 
Caixa UNNIM situada al c. Susqueda del barri de Torre-romeu. Comentar-vos que al 
barri de Poblenou es pot adquirir a la botiga “Multiprecios” situada a  l’av. de Polinyà. 

 
El Sr. Medina va  sol·licitar en el darrer Ple la possibilitat d’instal·lar unes marquesines 
per a l’autobús i alguns bancs a les parades ubicades al davant de l’ambulatori i al final 
del carrer de Banyoles del barri de Torre-romeu.  
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Li comuniquem que actualment no disposem de marquesines per col·locar en parades 
de bus, però que es tindran en compte aquestes peticions per quan disposem de més 
mobiliari. Pel que fa als bancs s’intentarà la seva col·locació. 

 
El Sr. Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu, comenta que al districte la majoria de 
parades d’autobús no tenen rellotge. Sol·licita que s’equiparin respecte a les del centre 
de Sabadell.  
 
Al districte 7 hi ha 4 parades amb rellotge (SAE). Les parades que són de baixada no en 
tenen,  per tant, només s'instal·len a les que són de pujada. Actualment, no es preveu la 
instal·lació de noves marquesines o rellotges, tot i que s'han entrat les demandes 
concretes i seran ateses quan hi hagi disponibilitat.  

 
La Sra. Maria Teresa Santiago Quero, vocal del casal de gent gran, comenta que els 
contenidors situats al costat de l’escola bressol obstaculitzen la visibilitat. Sol·licita que 
es canviïn d’ubicació. 
 
Es va comprovar que, efectivament, el contenidor dificultava la visibilitat i s'ha resolt 
traient-lo. 

 
Respecte al tema de la presència d’excrements de gossos al parc de la Serra s’informa 
que durant els mesos de febrer i març els inspectors d'Espai Públic  van dur a terme 
terme una campanya informativa i de civilització al parc i es van repartir entre els veïns 
de la zona bosses per a la recollida d’excrements. 

 
Pel que fa a la plaça d’Entrepeñas s’informa que s’ha dut a terme la substitució del 
paviment actual per una capa de sauló compactada. 
 
En relació al barri de Can Roqueta 

 
S’informa que s'han col·locat dos pilons grans de ciment a la plaça de Can Piteu per tal 
d’impossibilitar  l'estacionament dins la plaça. 

 
 
6. Torn obert de paraules 
 

El Sr. Antonio Cuenca, públic assistent, pregunta perquè s’ha denegat a l’estanc la 
venda de tiquets d’autobús. A més manifesta que es va informar a la propietària de molt 
males maneres. 
 
També creu que al barri de Torre-romeu només es disposa actualment d’una màquina 
expenedora de tiquets d’autobús a la part de dalt del barri, concretament a la caixa 
Unnim del carrer de Sau i pensa que és insuficient ja que la gent que viu a la part de 
baix, en la seva majoria són persones grans amb mobilitat reduïda i els hi suposa un 
problema haver-se de desplaçar a la part de dalt del barri per haver d’adquirir el tiquet. 
 
El Sr. Ramon Burgués diu que la TUS és una concessionària de l’Ajuntament de 
Sabadell, una cooperativa de treballadors. S’han centrat esforços en el barri de 
Poblenou perquè no disposava de cap punt de venda. Així mateix, tractaran de parlar 
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novament amb la TUS per a fer viable la proposta de l’estanc i permetre així que  tots 
els ciutadans puguin accedir a la compra dels tiquets d’autobús sense cap tipus de 
dificultat. 

 
EL Sr. Medina, vocal del PSC diu que continuaran insistint perquè es posin les 
marquesines a les parades del bus, tal com havia sol·licitat, perquè creu que són 
parades molt transitades. 
 
El Sr. Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu, comenta que l’actuació que s’ha dut a terme 
a la plaça Entrepeñas no és del tot satisfactòria ja que han detectat que el sauló no ha 
compactat bé. A més, els jocs infantils es troben molt deteriorats. 
 
El Sr. Medina, vocal del PSC, diu que al parterre que té just davant de casa seva es 
troba diàriament ple d’excrements de gossos. Sol·licita que es posi algun cartell de 
prohibició i exposa que s’haurien de multar més els incívics. 
 
La Sra. Maria Teresa Santiago Quero, vocal del casal de gent gran, comenta que han 
ocupat l’habitatge situat al c. de Llobregat cantonada c. del Cardener.  
 
El regidor diu que es faran les gestions oportunes. 

 
 
El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat substitut Vist i plau  

El president 
 
 
 
 


